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VERSLAG 

Overleg algemeen bestuur/dagelijks bestuur 8 september 2022 
 

Algemeen 

Aanwezig Gerhard van den Top (voorzitter), Joke Lanphen (Blaricum), Mirjam Havinga 
(Eemnes), Alexander Luijten (Gooise Meren), Karin van Hunnik (Hilversum), Bert 
Rebel (Huizen), Flip de Groot (Laren), Gert Zagt (Wijdemeren), Igor Meuwese, 
Jacqueline Agricola, Marije Mansfeld, Sabien von dem Borne, Marlies van der 
Linden (Regio Gooi en Vechtstreek) 
Mw. Bax (toehoorder t/m agendapunt 8) 

Contactpersoon Marlies van der Linden 
E-mail m.vanderlinden@regiogv.nl  
Vertrouwelijk Nee 
Kenmerk 22.0003958 

 
1. Opening en mededelingen 

Inhoud  

- Dhr. Van den Top opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. Een speciaal 
welkom aan mevrouw Bax, commissielid uit Laren en mevrouw Agricola, de interim opvolger 
van de heer Uneken.  

- Dhr. Mol wordt vervangen door de heer De Groot.  

- Dhr. Van den Top wil de wensen inventariseren voor de Heidag op 3 november. Aanvullend op 
de vorige AB-vergadering - rollen en verantwoordelijkheden algemeen bestuur bespreken 
a.d.h.v. aanbevelingen commissie Mol – betreffen dit: toelichting op de Regio-organisatie; welke 
mogelijkheden/kansen zien AB-leden; Regio t.o.v. andere partijen om ons heen (zoals MRA); hoe 
verhouden we ons als AB/DB tot PFHO’s en raadscommissies? Dhr. Rebel geeft aan vanwege 
de begrotingsraad tot uiterlijk 15.30 uur beschikbaar te zijn.  

 
2. Vaststellen agenda 

Inhoud  
De agenda voor het algemeen bestuur van 8 september is akkoord en wordt vastgesteld.  
Besluit 
1. De agenda voor het AB-overleg van 8 september 2022 (22.0003770) wordt conform 

vastgesteld. 
 
3. Vaststellen verslag 14 juli 2022 

Inhoud  
Het verslag van de vergadering van het algemeen bestuur d.d. 14 juli 2022 is akkoord en wordt 
vastgesteld.  
Besluit 
2. Het verslag algemeen bestuur d.d. 14 juli 2022 wordt conform 22.0003387 vastgesteld. 

 
4. Concept reactie moties gemeenschappelijke adviescommissie 

Inhoud  
Het AB besluit om een brief naar de raden te sturen waarin wordt aangegeven dat er gewerkt wordt 
aan de actualisering van de gemeenschappelijke regeling (GR). Bij deze actualisering worden ook de 
wijzigingen vanuit de Wet gemeenschappelijke regelingen (Wgr) meegenomen. Eén van deze 
wijzigingen gaat over het instellen van een gemeenschappelijke adviescommissie. Hier zijn 
verschillende moties over behandeld in de gemeenteraden. De volgende stap is het verzenden van 
een startnotitie over de actualisering van de GR naar de raden waarbij zienswijzen worden 
opgehaald, conform de afspraken werkgroep verbetering governance. Het gehele proces kost tijd, 
o.a. om raden in positie te brengen.   
Acties 
1. Brief naar raden sturen over actualisering van de gemeenschappelijke regeling en daarbij de 

moties over het instellen van een gemeenschappelijke adviescommissie betrekken. 
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5. Ingekomen stukken 

Inhoud  

- Brief OCW over vrouwen in leidinggevende posities. De oproep is om bij overheidsorganisaties 
minimaal 33% vrouwen in de top hebben met als einddoel – over meer dan 5 jaar - 50%. ’De top’ 
is niet gedefinieerd. Als we bij de Regio uitgaan van het CMT, wordt nu al het percentage 
vrouwen van boven de 50% gehaald.   

- De Veiligheidsregio heeft een brief gestuurd naar de Regio waarbij ze verzoekt om bij evaluatie 
van de huisvestingsverordening rekening te houden met de huisvesting van 
brandweervrijwilligers. In het actualisatieproces naar de nieuwe verordening vanaf 1 juli 2023 
worden tijdens de 1ste ronde de wensen van gemeenten geïnventariseerd; daarna volgen ook de 
ideeën van woningcorporaties en huurdersorganisaties. De input vanuit de Veiligheidsregio zal 
in de 1ste ronde worden meegenomen. Uiteindelijk beslissen de gemeenteraden over de 
afweging tussen de belangen van alle verschillende doelgroepen voor wie een sociale 
huurwoning van belang is. Duidelijk is dat het aanbod niet groter wordt bij welke keuzes dan ook 
gemaakt worden en er veel doelgroepen zijn die het lastig hebben op de woningmarkt.  

 
6. Regionale samenwerkingsagenda 

Inhoud  

- Mw. Agricola geeft een korte toelichting. Doel van de Regionale samenwerkingsagenda (RSA) is 
om de gemeenteraden in staat te stellen te sturen op de samenwerking op regionale opgaven. 
Hiermee kunnen de gemeenteraden invulling geven aan het eigenaarschap op de agenda en de 
samenwerking tussen de gemeenten. 

- De huidige tijdsplanning moet worden aangepast omdat de gemeente Huizen heeft aangegeven 
pas op 15 december de startnotitie in de raad te kunnen agenderen ter besluitvorming.  

- Het AB spreekt over de vraag om met twee of drie rondes input van de raden te vragen. 
Argumenten voor twee rondes: de lichtere, niet kaderstellende invulling van de RSA, een kortere 
doorlooptijd en daarmee tijdig zicht is op de agenda en daarmee meer tijd beschikbaar is om 
raden te betrekken bij kaderstellende documenten in deze raadsperiode. Ook wordt het 
argument dat opschalen altijd nog mogelijk is als de input van de raden daarom vraagt. Voor 
drie rondes geldt o.a. als argument dat de raden in de tweede ronde onderling kunnen 
afstemmen en ze daarmee in de derde ronde meer eigenaarschap kunnen nemen voor het 
vaststellen van een gelijkluidende RSA. Dit is ook conform eerdere afspraken met de werkgroep 
Verbetering Governance Regio. Ook wordt het argument zorgvuldigheid boven snelheid 
genoemd.  

- Tegelijkertijd speelt naar aanleiding van de aanpassingen in de Wet gemeenschappelijke 
regelingen het thema van raadsbetrokkenheid. Belangrijk om elkaar de tijd te geven om hierover 
na te denken.  

- Het AB besluit om in de startnotitie voor te stellen in te zetten op 2 rondes, maar open te staan 
voor 3 rondes.  

- Mw. Agricola zal naar aanleiding van de discussie de startnotitie aanpassen. Dit vergt enige tijd 
en daarom zal de verzending naar de raden in de loop van volgende week plaatsvinden.  

Besluit 
3. Het AB stelt de startnotitie Regionale samenwerkingsagenda 2023-2026 – met aanpassingen - 

vast en biedt deze bij de gemeenteraden aan om hun zienswijze te vragen. 
 
7. Concept reactie AB op zienswijze P&C stukken 

Inhoud  

- N.a.v. het concept geeft dhr. Rebel aan dat hij de reactie over de weerstandscapaciteit te stellig 
geformuleerd vindt; er kunnen nu nog geen toezeggingen worden gedaan. De tekst wordt 
gewijzigd in: het voorstel wordt als overweging meegenomen naar de jaarstukken 2022 en 
volgende jaren.  

- De reactie op de zienswijze van Gooise Meren over de prestatie-indicatoren wordt aangepast, 
de reactie is nu te technisch.  

Besluit 
4. De reactie van het algemeen bestuur op de zienswijze van de P&C stukken wordt – met twee 
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aanpassingen - vastgesteld door het algemeen bestuur en naar de griffies verzonden voor 
verspreiding onder raden. 

 
8. Bestuursrapportage 2022 

Inhoud  

- Mw. von dem Borne geeft een presentatie met toelichting op de bestuursrapportage.  

- N.a.v. de presentatie stelt dhr. Meuwese voor om tijdens de aandeelhoudersvergadering 
Vervoer (na het AB van 6 oktober) uitgebreider bij de resultaten van Vervoer stil te staan.  

- Het AB wil meer inzicht krijgen in het ziekteverzuim en de achtergronden daarvan en 
mogelijkheden om het te verminderen. 

- Dhr. Van den Top concludeert dat het dagelijks bestuur, met grote waardering voor het werk, de 
bestuursrapportage kan vaststellen en de begrotingswijziging voor zienswijze aan de raden kan 
voorleggen. Daarnaast neemt het algemeen bestuur kennis van de bestuursrapportage en stemt 
in met het besluit 22.0003936 inzake de Bestuursrapportage 2022. 

Besluit 
5. Vaststellen van de Bestuursrapportage 2022 door het DB 
6. Besluiten tot het ter zienswijze aanbieden van de begrotingswijziging 2022-08 inzake de 

Bestuursrapportage 2022 door het DB 
7. Kennisnemen van de Bestuursrapportage 2022 door het AB  
8. Instemmen met het besluit 22.0003936 inzake de Bestuursrapportage 2022 door het AB 

 
9. Koppeling RVE’s aan AB-leden 

Inhoud  

- Om de verbinding tussen het algemeen bestuur en de organisatie te versterken worden leden 
van het algemeen bestuur gekoppeld aan RVE’s (Resultaat Verantwoordelijke Eenheden). De 
koppeling van de leden van het algemeen bestuur aan RVE’s sluit zoveel mogelijk aan bij de 
voorzitterschappen/bestuurlijk trekkerschapen en/of DB verantwoordelijkheid. Deze koppeling 
geeft helderheid over welke bestuurder op welk onderdeel van de regionale uitvoering 
aanspreekbaar is. Managers van de eenheden nemen contact op met AB-leden voor een nadere 
kennismaking. 

- Dit is de eerste keer dat alle AB-leden aan RVE’s gekoppeld zijn. Er is geen handboek voor de 
aanpak en tussen de RVE’s zullen ook verschillen zijn. Het zal veelal om de ondertekening van 
een brief of het geven van een bestuurlijke reactie gaan.  

- Dhr. Luijten is nog zoekende naar de invulling van de term ‘koppeling’. Geconcludeerd wordt dat 
het AB collegiaal verantwoordelijk is en integrale verantwoordelijkheid voor de Regio draagt, 
maar door de koppeling is het mogelijk om snel te kunnen schakelen en is helder wie het eerste 
aanspreekpunt is.  

- Mw. Van Hunnik vraagt in het verlengde hiervan naar de invulling van de AB-rol richting andere 
raden. Algemene lijn is dat dit zich beperkt tot de meer kaderstellende discussies, zoals de 
behandeling van een startnotitie. Het AB wil hier tijdens de Heidag ook nog verder over spreken.  

- Dhr. Meuwese geeft aan dat bij Veilig Thuis bij een casus bij een specifieke gemeente de 
wethouder van die gemeente eerste aanspreekpunt is. Algemene vragen over de Veilig Thuis 
worden door de trekker, Karin van Hunnik, opgepakt.   

Acties 
2. Onderwerp heidag: invulling trekkersrol AB en hoe dat zich verhoudt tot contact met raden.  
Besluit 
9. Het algemeen bestuur stelt de voorgestelde koppeling tussen de leden van het algemeen 

bestuur en de RVE’s zoals opgenomen in voorstel 22.0003767 vast. 
RVE 
10. Verslag functionaris gegevensbescherming juli 2021 – juni 2022  

Inhoud  
In verband met de tijd wordt dit onderwerp doorgeschoven naar de volgende vergadering van het 
algemeen bestuur.  
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11. Communicatie terug- en vooruitblik 

Inhoud  

- Mw. Mansfeld geeft een korte opsomming van de actualiteiten. Ze laat o.a. weten dat er 
binnenkort een artikel in de Gooi- en Eemlander verschijnt over Oekraïners die aan het werk zijn 
(met hulp van het WerkgeversServicepunt) en een artikel in de lokale uitgaven van Enter Media 
over Jeugd en Gezin.  

- De eerstvolgende webinars voor de raadsleden gaan over de huisvestingsverordening  en de 
verstedelijkingsstrategie.  

- Daarnaast worden de laatste voorbereidingen getroffen voor het Regiocongres van 19 
september. 

 
12. Rondvraag en sluiting 

Inhoud  

- Dhr. Rebel vraagt bij de behandeling van het verslag van de functionaris gegevensbescherming 
aandacht te besteden aan de herhaalde aanbeveling voor extra formatie. Graag wil hij feedback 
vanuit de organisatie om hier bij de behandeling van het verslag goede afwegingen over te 
kunnen maken. Dhr. Van den Top wil dan ook graag wat meer duiding hebben over de 
positionering en invulling van deze functie.  

Acties 
3. Presentatie functionaris gegevensbescherming: aandacht voor positionering en invulling functie 

en oproep m.b.t. extra formatie. 
 
 


